



KERATAN AKHBAR

AKHBAR	:	SINAR HARIAN (CAKNA SINAR)
TARIKH	:	2/1/2019
JABATAN	:	JPS / JABATAN AIR
KLASIFIKASI	:	PERHATIAN

Chenical Company of Malaysia Berhad (CCMB) menganjurkan program Rakan Sainitis Sungai (RSS) sempena perayaan Hari Alam Sekitar Kebangsaan 2018 peringkat negeri di Kota Kinabalu, Sabah baru-baru ini. Program RSS dianjurkan buat kali kelima di Sabah dan kali pertama di Kota Kinabalu ini bertujuan mendidik 48 pelajar dan 12 guru dari sekolah menengah di Sabah tentang langkah berkesan memulihara air dan memberi semangat kepada pelajar menjadi pejuang alam sekitar yang bertekad manu menjamin kelestarian masa depan.

Dikeuai Bahagian Bahan Kimia CCMB, program RSS dianjurkan dengan kerjasama Jabatan Alam Sekitar Sabah, Jabatan Air Sabah, Jabatan Pendidikan Sabah, serta Jabatan Perindungan Alam Sekitar dan Jabatan Pengairan dan Saliran Sabah.

Pengarah Urusan Kumpulan CCMB, NIK Fazila Nik Mohamed Shihabuddin berkata, program RSS adalah inisiatif tepat untuk mendekati generasi muda dan menanamkan perasaan cinta kepada alam sekitar supaya mereka akan berkongsi pengetahuan dan pengalaman yang baru diperolehi dengan keluarga dan kawan-kawan, serta membawa isu ini untuk perbincangan.

"Sebagai organisasi mempunyai kepakaran dalam rawatan air, CCMB percaya pemuliharaan sungai sangat penting kerana sungai shat membekalkan flora dan fauna hindup subur, dan masyarakat sekeliling bergantung hidup kepada sumber asli mengukuhkan keadaan ekonomi mereka.

"Program akan membantu pelajar lebih yakin dan memabuh minat merungkil situasi dunia sebenar, dan bentuk mereka menjadi pemimpin masa depan, serta komited menangani cabaran alam sekitar," katanya.

Pemimpin muda alam sekitar

RSS DEDAH PELAJAR AMALAN JAGA AIR SUNGAI



Tetamu jemputan bersama Rakan Sainitis Sungai.

Sementara itu, Pengarah Jabatan Alam Sekitar Sabah, Tunku Khaikausar Tunku Fathani, memuji usaha CCMB untuk membolehkan generasi muda menimba pengalaman dan pembelajaran pemuliharaan air di luar bilik darjah. "Sabah kaya dengan biodiversiti dan

lokasi untuk aktiviti penyelidikan dan pembelajaran perlindungan alam sekitar. "Saya teruja usaha menggalakkan pelajar main peranan menambah baik keadaan sumber asli kita. Saya harap inisiatif ini akan menggalakkan pelajar terus mempelajari dan menyertai projek mesra alam secara



Mengikuti ujian kualiti air di Sungai Kulu.

lebih aktif," katanya.

Aktiviti dijalankan termasuk menguji kualiti air di Sungai Kulu, menayakan 'Program Pendidikan Alam Sekitar Sungai dan Tadahan' (CREEP), lawatan ke loji rawatan Air Telibong 2 dan empangan sungai di Tuaran.

Sekolah menyertai program RSS tahun ini termasuk SM St. John (M), SMK Tenghlian, SMK Taman Ria Tuaran dan SMK Badin dari Tuaran, SMK Taman Tun Fuad dan SMK SANZAC dari Kota Kinabalu, SMK Majakir dari Papar dan SM St. Patrick dari Membakut.

Sejak dimulakan pada 2010, RSS CCM melibatkan sekolah-sekolah dari Perlis, Sabah, Negeri Sembilan, Melaka, Pulau Pinang dan Johor, mencapai seramai 2,000 pelajar.